
Referat FAU-møte 26.10.2016 

 

Tilstede: Reny (2 trinn), Ask (7), Hulda( 2), Kristian (2), Kjersti (5), Elisabeth (1), 

Jo (1), Eli (4), Tone (5) (vara),  Camilla (2), Hilary (3), Knut Erik Erstad (vara 1. 

trinn),  Kjartan (rektor)  

Meldt avbud: Magnar (3), Camilla Nordby (5) 

 

Agenda: 

 

Rektor informerer:  

Vi er i dag 196 elever på skolen, som ordinært er bygget for 160. Det betyr at 

det er trangt. I fjor var det spesielt trangt ute i friminutt. Tiltak som ble satt inn 

og som gjelder fra dette skoleåret er deling av friminutt, 1.-4. for seg og 5. – 7. 

for seg. Dette fører til mindre konflikter og bedre plass. Ulempen er at ikke alle 

får være med og bli kjent med alle. Likevel oppleves dette som et godt grep 

med tanke på elevtettheten. Ordningen vil revurderes når vi kommer til ny 

skole. 

Satsingsområder på skolen er: Lesing og skriving. Vi bruker Leselos. Skolen 

arbeider med en lese- og skriveplan. Denne ferdigstilles høsten 2016. Det er og 

en satsning på kunst, kultur og kreativitet. Vi har 9 temadager i løpet av året, 

alle elevene kommer innom alle tema i løpet av disse. Temadagene er på tvers 

av trinn. Det har vi god erfaring med.  

Årets Møhlenspill (Møhlenpris sitt eget fargespill) blir 1. juni. Kanskje FAU 

arrangerer kafé eller noe…? 

Møhlenpris oppveksttun. Skolen ønsker innflytting i mai. Det er for å kunne 

prøve seg litt frem og teste ut bygg, systemer og utstyr, slik at vi kan få en god 

oppstart til høsten. Hva ønsker FAU? (Dette blir tema på neste FAU-møte 

16.11). Det ligger lenke til bilder av arbeidet på Møhlenpris Oppveksttun på 

skolens hjemmeside.  



Bergen Kommune, ved Fagavdeling for skole og barnehage, skal lage en ny 

utviklings- eller kvalitetsplan for perioden 2016-2020; Sammen for kvalitet - 

læring. Den skal fokusere på dybdelæring og grunnleggende ferdigheter, 

inspirert av Ludvigsen-utvalget. Vi skal lage vår egen plan på Møhlenpris. FAU 

blir nok spurt om å uttale seg, men arbeidet vil ikke bli så omfattende som 

fjorårets heldagsvurdering.  

Trivselsleder. Nytt av i år: Alle som vil får være trivselsleder.  

 

Legger inn foreldremøte også på våren. For alle trinn.  

Forslag til tema til de ulike trinnene på vårforeldremøtet: 

7: overgang ungdomsskole 

6:Psykisk helse 

5: nettvett 

3: leksehjelp 

1: Skolens læringsarbeid (lesing, skriving og regning) 

Trinnene som ikke er nevnt er ikke bestemt enda. Kom gjerne med innspill. 

 

Dette førte til en generell diskusjon om nettvett. Temaet blir tatt opp som eget 

punkt på agendaen på kommende FAU-møte.  

 

Presisering: SFO er åpen på planleggingsdagene 10/11 og 11/11 

 

Konstituering av FAU: 

Leder: Hulda Seterås Fadnes 

Nestleder: Kjersti Berg 



Kasserer: Kristine Beroe (7) er foreslått, men ikke forespurt, Camilla HH (2) er 

utnevnt vara/lærling 

SU/SMU: 4 møter i året, torsdager 16-18.  

Representanter:  

Hulda Seterås Fadnes og Jo Torgersen  

 

Brukergruppen: 

Representanter: 

Laila Sofie og Stian (6)  

 

Aktivitetskvelder: 

FAU har 25.500,- som vi fikk inn etter søknad tidligere i år. Disse skal 

regnskapføres og regnskapet skal vises Bergen Kommune.  

Vi må passe på å få kule aktiviteter for alle trinn. 

Sykkelverksted, tidlig vår! 

Utstyrsbyttedag, ski og skøyter o.l.  (Tone fikk ansvaret ) 

 

Lysfest: 

Skolen arrangerer, men FAU står for kaféen og loddsalg. Før neste møte skal 

Hildegunn informere oss om hva vi skal bidra med. Inntekt til veldedig formål? 

 

 

 

 

 


